
 

 

 

ZÁPISNICA 

zo 4. zasadnutia Komisie školstva a mládeže MZ v Žiline,  ktoré sa konalo                     

dňa 08.09.2020 

    

Dňa 08.09.2020 sa na Mestskom úrade v Žiline uskutočnilo 4. zasadnutie Komisie 

školstva a mládeže (ďalej len KŠaM) Mestského zastupiteľstva (ďalej len MZ) v Žiline v roku 

2020.  Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie, PaedDr. Ľudmila Chodelková. 

Na zasadnutí sa zúčastnilo všetkých 14 členov komisie.  

Na zasadnutie  boli  prizvaní: Ing. Mgr. Katarína Gazdíková, PhD., vedúca odboru komunikácie 

a vzťahov s verejnosťou (ďalej len OKaVsV), Ing. Vlasta Grajciarová, hlavná kontrolórka 

mesta Žilina, JUDr. Gabriela Marčanová, poverená vedením odboru právneho, majetkového 

a verejného obstarávania (ďalej len OPMaVO), Mgr. Vladimír Randa, 1. viceprimátor 

a poslanec MZ v Žiline, Ing. Pavol Vaščák, PhD., vedúci odboru ekonomického (ďalej len OE), 

Mgr. Ingrid Dolniková, vedúca odboru školstva, kultúry, športu, cestovného ruchu a miestneho 

rozvoja (ďalej len OŠKŠCRaMR),  

 

 

Program zasadnutia KŠaM  MZ v Žiline:, 

 

1. Otvorenie, prezentácia – SmartBooks – škola na nete 

2. Schválenie programu 

3. Správa o výsledkoch kontrol 

4. Informatívna správa Komunikačný nástroj mesta Žilina: informovanie občanov 

prostredníctvom SMS 

5. Rozpočet mesta Žilina na rok 2020 – zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2020 

– informatívna správa 

6. Rozpočet mesta Žilina na rok 2020 – zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2020 

– informatívna správa 

7. Nakladanie s majetkom (kúpa, odpredaj, prenájom, zriadenie vecného bremena) 

8. Rámec na podporu rozvoja športovej infraštruktúry mesta Žilina do 31.12.2023 – časť 

Školské športové areály 

9. Finančná a nefinančná podpora žilinských športových klubov v roku 2019 

10. Návrh na schválenie delegovaných zástupcov zriaďovateľa do rady školy 

11. Rôzne, záver 

 

 

K bodu 1 

 

 Predsedníčka komisie, PaedDr. Ľudmila Chodelková, na úvod privítala prítomných 

a požiadala o krátku prezentáciu inteligentného vzdelávacieho systému Mgr. Petra Belana, 

ktorý uviedol, že táto forma vzdelávania momentálne prebieha už aj na niektorých školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Na margo jeho vystúpenia uviedla Mgr. Dolniková, 

vedúca OŠKŠCRaMR, že túto prezentáciu by bolo vhodné uviesť pre riaditeľov ZŠ, kde by 

boli aj riaditelia škôl, na ktorých sa tento projekt už realizuje a kde by sa mohli prezentovať už 

aj konkrétne poznatky z praxe. Mgr. Belan uviedol, že túto možnosť víta, nakoľko je  

výhodnejšie aj pre ich spoločnosť predstaviť produkt na väčšom fóre.  
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K bodu 2 

 

PaedDr. Chodelková skonštatovala, že je prítomných 14 členov komisie a komisia je 

uznášaniaschopná. Následne sa pristúpilo k hlasovaniu za program rokovania. Prezenčná listina 

zo zasadnutia KŠaM tvorí prílohu č. 1 - Zápisnice  zo  zasadnutia KŠaM  (ďalej len zápisnica“).  

 

Uznesenie č. 29/2020 

Komisia školstva a mládeže  

 

I. berie na vedomie a schvaľuje program zasadnutia 

 

Výsledok hlasovania:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 3 

 

Správa o výsledkoch kontrol – príloha č. 2. 

Ing. Vlasta Grajciarová, hlavná kontrolórka mesta Žilina, sa z rokovania komisie ospravedlnila 

a materiál predložila Ing. Lenka Tomaníčková, PhD., kontrolórka ÚHK mesta Žilina.  

 

Uznesenie č. 30/2020 

Komisia školstva a mládeže  

 

I. odporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí zobrať na vedomie 

 

1. Správu o výsledkoch kontrol. 

 

 

 

 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.      

  Mgr. Peter Cibulka      

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.      

  Mgr. Ján Kotman      

  Jakub Kováčik      

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková      

  PhDr. Alena Mičicová      

  Mgr. Mária Mihálková      

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.      

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová    

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 14 0 0 
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Výsledok hlasovania: 

 

 

 

  

K bodu 4  

 

Informatívna správa Komunikačný nástroj mesta Žilina: informovanie občanov 

prostredníctvom SMS – príloha č. 3.  

Materiál predložila Ing. Mgr. Katarína Gazdíková, PhD., vedúca OKaVsV. 

 

Uznesenie č. 31/2020 

Komisia školstva a mládeže 

 

I. odporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí vziať na vedomie 

 

1. uznesenie č. .../2020 Komunikačný nástroj mesta Žilina: informovanie občanov 

prostredníctvom SMS. 

 

Výsledok hlasovania:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 5 

 

Rozpočet  mesta  Žilina  na  rok 2020  –  zmena  rozpočtu  rozpočtovým opatrením č. 5/2020 –  

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.    

  Mgr. Peter Cibulka    

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.    

  Mgr. Ján Kotman    

  Jakub Kováčik    

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková    

  PhDr. Alena Mičicová    

  Mgr. Mária Mihálková    

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.    

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová      

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 14 0 0 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.      

  Mgr. Peter Cibulka    

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.      

  Mgr. Ján Kotman      

  Jakub Kováčik      

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková      

  PhDr. Alena Mičicová      

  Mgr. Mária Mihálková      

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.      

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová    

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 13 0 1 
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informatívna správa – príloha č. 4. 

Materiál predložil Ing. Pavol Vaščák, PhD., vedúci OE. 

Do diskusie k materiálu sa prihlásil Mgr. Peter Cibulka, ktorý uviedol, že od mesta očakával  

počas leta obstaranie termobrán do škôl na automatické meranie teplôt žiakov aj zamestnancov, 

aby sa teplota nemerala teplomermi, školy sa odbremenili od prijímania rôznych opatrení a  čo 

už mohlo byť súčasťou predložených rozpočtových zmien. Bola by to aj investícia do 

budúcnosti, nakoľko nikto nevie, čo nás ešte čaká. 

Mgr. Dolniková vysvetlila, že mesto zabezpečilo pre školy a školské zariadenia potrebné 

hygienické pomôcky, ktoré mu vyplývali z opatrení MŠVVaŠ SR. Na riaditeľskej porade, 

ktorej sa zúčastnila aj zástupkyňa RÚVZ Žilina, sa podrobne preberal manuál a každá škola 

prijala v rámci svojich možností opatrenia, aby boli splnené hygienické požiadavky. Nie 

nepodstatnou otázkou je aj cena týchto zariadení, ktorá sa s DPH môže vyšplhať už na 

investičné výdavky.   

Mgr. Požoniová  uviedla, že by bolo vhodné zaobstarať pre pedagógov štíty, nakoľko v rúškach 

sa nedá dýchať. 

V reakcii na jej diskusný príspevok Mgr. Mihálková uviedla, že MŠ štíty dostali, ale ich 

nepoužívajú, nakoľko majú v MŠ malé deti, ktoré by mohli učiteľky štítmi poraniť, preto skôr 

využívajú rúška.  

PaedDr. Chodelková na záver diskusie podotkla, že mesto v tomto prípade podľa jej názoru 

postupovalo správne, nakoľko pre zriaďovateľov je záväzné stanovisko a opatrenia vydané 

MŠVVaŠ SR, čo bolo splnené.  

Ďalej požiadala, aby materiál ohľadom rozpočtu bol spracovaný podrobnejšie tak, ako tomu 

bolo v minulosti. 

 

Uznesenie č. 32/2020  

Komisia školstva a mládeže 

  

I. odporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí zobrať na vedomie 

 

1. zmenu rozpočtu mesta Žilina rozpočtovým opatrením č. 5/2020 – informatívnu správu 

tak, ako bola predložená. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.      

  Mgr. Peter Cibulka nehlasoval 

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.      

  Mgr. Ján Kotman      

  Jakub Kováčik      

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková      

  PhDr. Alena Mičicová      

  Mgr. Mária Mihálková      

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.      

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová      

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 12 0 1 
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K bodu 6 

 

Rozpočet mesta Žilina na rok 2020 – zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2020 – 

informatívna správa – príloha č. 5. 

Materiál predložil Ing. Pavol Vaščák, PhD., vedúci OE. 

 

Uznesenie č. 33/2020 

Komisia školstva a mládeže 

  

I. odporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí zobrať na vedomie 

 

1. zmenu rozpočtu mesta Žilina rozpočtovým opatrením č. 6/2020 – informatívnu správu 

tak, ako bola predložená. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 7 

 

Nakladanie s majetkom (kúpa, odpredaj, zámena, zriadenie vecného bremena) – príloha č. 6.  

Z predloženého materiálu sa  prerokovávala iba časť týkajúca sa nájmov nehnuteľností  

v prípadoch schvaľovaných ako prípad hodný osobitného zreteľa 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov bod 2a) až 2i). 

S materiálom vystúpila Mgr. Ingrid Dolniková, vedúca OŠKŠCRaMR. Na margo 

prerokovávaného materiálu uviedla, že v bode 2a) prenájom vonkajších stien budovy MŠ, Cesta 

k vodojemu, nebola doložená analýza žiarenia vychádzajúceho zo zariadenia, ktoré chce 

spoločnosť na budovu umiestniť, ako bolo požiadané na zasadnutí KŠaM dňa 09.06.2020.  

 

Uznesenie č. 34/2020 

Komisia školstva a mládeže 

 

I. neodporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí schváliť  

 

1. uzatvorenie nájomnej zmluvy na dobu neurčitú odo dňa účinnosti zmluvy                       

s 3-mesačnou výpovednou lehotou na nebytové priestory – plochy na dvoch vonkajších 

stenách budovy Materskej školy, Cesta k vodojemu 386/4, 010 03  Žilina, o celkovej 

výmere 1,5 m2 a to 3/5 väčšinou všetkých poslancov so spoločnosťou NELSON 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.      

  Mgr. Peter Cibulka nehlasoval 

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.    

  Mgr. Ján Kotman      

  Jakub Kováčik      

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková      

  PhDr. Alena Mičicová      

  Mgr. Mária Mihálková      

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.    

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová      

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 10 0 3 
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Services, s.r.o., so sídlom: Konská 338, 013 13  Rajecké Teplice, IČO: 36361585, za 

cenu nájmu vo výške 48 €/ročne + prevádzkové náklady 250 €/ročne, čo predstavuje 

spolu čiastku 298 €/ročne, ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. 

c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí za účelom prevádzkovania verejnej 

elektronickej komunikačnej siete nájomcu s dosahom na prímestskú časť Budatín. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 35/2020 

Komisia školstva a mládeže 

 

I. odporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí schváliť  

 

1. nájomné zmluvy škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Žilina, v prípadoch 

schvaľovaných ako prípad hodný osobitného zreteľa 3/5 väčšinou všetkých poslancov, 

uvedené v bode 2b) až 2i) tak, ako boli predložené. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.     

  Mgr. Peter Cibulka nehlasoval 

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.     

  Mgr. Ján Kotman     

  Jakub Kováčik     

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková     

  PhDr. Alena Mičicová     

  Mgr. Mária Mihálková     

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.     

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová     

  Mgr. Janka Zrníková     

S P O L U 0  13  0 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.      

  Mgr. Peter Cibulka nehlasoval 

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.   

  Mgr. Ján Kotman    

  Jakub Kováčik    

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková    

  PhDr. Alena Mičicová    

  Mgr. Mária Mihálková    

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.   

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová      

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 13 0 0 
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K bodu 8 

 

Rámec na podporu rozvoja športovej infraštruktúry mesta Žilina do 31.12.2023 – časť Školské 

športové areály – príloha č. 7. 

Materiál predložili poslanci MZ v Žiline, predstavil ho Mgr. Dominik Hriník, poslanec MZ, 

predseda komisie športu. 

 

Uznesenie č. 36/2020 

Komisia školstva a mládeže 

 

I. odporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí schváliť 

 

1. rámec na podporu rozvoja športovej infraštruktúry mesta Žilina do 31.12.2023 – časť 

Školské športové areály. 

 

II. požiadať 

 

2. prednostu mestského úradu, aby sa pri príprave programového rozpočtu pre každý 

nasledujúci rozpočtový rok uplatnila zásada zaradenia realizácie 1 projektovo 

pripraveného školského športového areálu do rozpočtu mesta a zásada zaradenia 12 novej 

projektovej dokumentácie na školský športový areál. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 9 

 

Finančná a nefinančná podpora žilinských športových klubov v roku 2019 – príloha č. 8. 

Materiál predložila Mgr. Ingrid Dolniková, vedúca OŠKŠCRaMR.  

 

Uznesenie č. 37/2020 

Komisia školstva a mládeže 

 

I. odporúča mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí zobrať na vedomie 

 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.      

  Mgr. Peter Cibulka    

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.      

  Mgr. Ján Kotman      

  Jakub Kováčik      

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková      

  PhDr. Alena Mičicová    

  Mgr. Mária Mihálková      

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.      

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová    

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 12 0 2 
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1. finančnú a nefinančnú podporu žilinských športových klubov v roku 2019. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 10 

 

Návrh na schválenie delegovaných zástupcov zriaďovateľa do rady školy – príloha č. 9. 

Materiál predložila Mgr. Ingrid Dolniková, vedúca OŠKŠCRaMR. 

 

Uznesenie č.  38/2020 

Komisia školstva a mládeže 

 

I. odporúča  mestskému zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí prerokovať a schváliť 

 

1. delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ, Školská 49, Žilina              

na nové funkčné obdobie: 

Mgr. Branislav Delinčák 

Mgr. Denis Cáder 

             Mgr. Jaroslav Bačík 

PaedDr. Viera Popluhárová     

        

2. delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ, Brodňanská 110/17, 

Žilina na nové funkčné obdobie: 

MUDr. Rastislav Johanes, PhD. 

Ing. Ján Pažický 

Ing. Martin Kapitulík 

PaedDr. Milena Demková 

 

3. delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ, Ul. sv. Gorazda 1, Žilina 

na nové funkčné obdobie:  

Mgr. Jana Filipová 

Mgr. Martin Barčík 

Ing. Patrik Groma, PhD. 

PaedDr. Jana Hanuliaková, PhD. 

 

 

Člen KŠaM Za Proti Zdržal sa 

  PaedDr. Ľudmila Chodelková   

  Ing. Barbora Birnerová, PhD.    

  Mgr. Peter Cibulka   

  Mgr. Ladislav Baranyai, PhD.    

  Mgr. Ján Kotman    

  Jakub Kováčik    

  Bc. PaedDr. Katarína Kutlíková    

  PhDr. Alena Mičicová   

  Mgr. Mária Mihálková    

  Ing. Tomáš Mikluščák, PhD.    

  Mgr. Zuzana Požoniová   

  PaedDr. Dáša Švaňová   

  Mgr. Emília Talafová      

  Mgr. Janka Zrníková      

S P O L U 14 0 0 
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Výsledok hlasovania: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 11 

 

V rámci bodu rôzne vystúpil Mgr. Baranyai, PhD., ktorý predostrel otázku železnej konštrukcie 

pri ZŠ Karpatská. Zaujímal sa, či má mesto nejaký vplyv na tento majetok, alebo či je to úplne 

mimo jeho pôsobnosti. Na jeho dotaz reagoval Mgr. Cibulka, ktorý informoval, že vlastníkom 

majetku je p. Trabelssie a je v tomto prípade podané trestné oznámenie za podvod. PaedDr. 

Chodelková podotkla, že o tomto probléme sa už rokovalo aj na mestskom zastupiteľstve, kde 

bolo vzájomné vysporiadanie vzťahov v jednom „balíku“, ale nevedeli sa v tom dosť dobre 

zorientovať, preto poslanci navrhli materiál rozčleniť a o každom rokovať osobitne. Zatiaľ 

takýto materiál nebol predložený.  

Mgr. Baranyai, PhD. ešte predložil na zváženie otázku vypracovania nejakého podkladu pre 

nastavenie školskej politiky rozvoja škôl v Žiline, nakoľko aj toto obdobie prinieslo úplne nové 

témy, ktoré by sa mohli využiť na posun školstva vpred. Mgr. Dolniková informovala, že zo 

strany odboru bol zámer usporiadať pracovné stretnutie širšej pedagogickej verejnosti, na 

ktorom by sa odprezentovali skúsenosti pedagógov počas uzatvorenia škôl, ale momentálna 

situácia takéto stretnutie znemožnila. Nakoľko sa javí priame stretnutie pedagógov a vzájomná 

výmena skúseností ako najvhodnejšia, neuvažuje sa o nejakej forme videokonferencie.  

Mgr. Požoniová sa obrátila na p. Vavrovú s otázkou možnosti prípravy diétnej bezlaktózovej 

stravy v takom režime, ako je to v prípade celiatickej diéty, ktorá sa pripravuje a distribuuje zo 

ŠJ pri ZŠ, Martinská ul., Žilina. P. Vavrová odpovedala, že v rámci existujúcich zákonných 

možností nie je možné variť bezlaktózovú diétu v ŠJ, nakoľko nie sú vypracované receptúry 

pre tento druh diéty. V rámci možností je možné realizovať v ŠJ iba prípustné zámeny potravín, 

v rámci ktorých je napr. možnosť použiť ako nápoj bezlaktózové mlieko.  

 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, PaedDr. Chodelková poďakovala všetkým za účasť 

a zasadnutie komisie ukončila. 

 

 

V Žiline dňa 08.09.2020 

 

                   PaedDr. Ľudmila Chodelková 

                    predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

Zapísala: Janka Vavrová, sekretár KŠaM  
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